
 

Skolebestyrelsen Tarm Skole  

Referat d. 31.10.2023, Lønborgvej 53.  
 Fraværende:   Ingen         O = Orientering  

            D = Drøftelse 

         B = Beslutning   

Tid  Emne og beskrivelse  Referat/notat  

16.30  1. Velkomst, 

forplejning og sang  

O  

16.45  2. 2. Referat fra sidst 

(Bilag 1)  

O Måske skal vi skifte ”Kys og Kør” -skiltet ud med et ”Drop 

off”. Det virker som om, det rent faktisk bliver værre. 

Mal kantstenen gul. 

 

Ift. øret har vi fået feedback på, at det sjældent virker godt i 

fællesområder. Måske kan vi gøre noget i forhold til at 

dæmpe lyden med akustikplader eller lignende.  

Måske akustikplader mellem garderoberne for at bryde 

lyden 

 

Evt. princip om lejrskole med til næste møde 

 

16.55  3.  Elevråd  O Referater fra elevrådsmøderne sendes fremover også til 

skolebestyrelsen, så bestyrelsen kan forberede sig ud fra 

det, der fylder for de unge mennesker. 

 

 4. Ekstra punkt  Orientering om avisartikel vedr. byggeri og manglende 

indeksering og udtalelser herom.  

 

Hvad kan vi gøre fremadrettet, hvis der tilfælde, hvor 

skolebestyrelsen har brug for at give udtalelser/tilsagn 

omkring noget, hvor der er kort responstid på, og det er 

svært at samle bestyrelsen fysisk?  

 

Måske kan man anvende et videomøde?  

Og sikre, at i skolebestyrelsen er der en responstid, hvor der 

er mulighed for at drøfte det.  

 

17.05 5. Indsatser for 

karakterløft 

- Afgangskaraktererne i 

2023 var ikke som vi 

D 

B 

Link til uddannelsesstatistik 

 

Tidlig indsats; hvad kan vi gøre tidligere i skoleforløbet 

Læse log 

https://uddannelsesstatistik.dk/Pages/Reports/1691.aspx


 

ønskede dem, ledelsen 

orienterer om tiltag 

- Vi drøfter forældre 

inddragelsen 

Datamøder på 8. og 9. årgang med udgangspunkt i 

forskellige data og det daglige arbejde; hvilke tiltag skal til 

for at sikre, at den enkelte elev lærer så meget som muligt.  

Mange elementer, der influerer på resultater, fx lærerskift, 

fravær, socioøkonomi mm. 

 

Stabilitet og så få lærerskift som muligt er vigtigt for 

elevernes læring og resultater i den sidste ende.  

 

17.25 6. Rammeforsøg EUD 

8/9 Bilag 3-3b 

- Vi har meldt os til et 

rammeforsøg, som 

ligger i umiddelbar 

forlængelse af fløj 4 

forløbet. 

- Forsøget er 10/10 

godkendt i Byrådet, så 

skal bestyrelsen give 

sit besyv med.  

D 

B 

CN orienterer om forsøget fra UVM.  

Byrådets indstilling er vedlagt som bilag.  

 

Skolebestyrelsen ønskes orienteret om videre forløb og 

evaluering, mens forsøget står på.  

Skolebestyrelsen giver samtykke til, at Tarm Skole deltager i 

forsøget.  

 

17.40 7. Overgang til 0. 

- Klassedannelse skal vi 

arbejde videre efter en ny 

model for 

klassedannelse? 

D 

B 

Arbejdsgruppen er kommet frem til, at vi ikke ønsker 

tidligere skolestart end nu.  

 

Emnet om klassedannelsen udsættes til næste 

bestyrelsesmøde 

 

17.50  8. Sammenlægning  

- Status 

- Helhedsplan 

- Lokale fordeling 

proces 

O Ny helhedsplan er udfærdiget efter opgave fra 

styregruppen.  

Den er i dag præsenteret i styregruppen.  

 

18.10 9. Meddelelser  

- Forældrevalgte  

- Medarbejdere  

HS  

OB  

SFO  

Klub  

Ledelse   

- Rengøring  

- Byggeri  

 2023 

Ultimo 

Sept. 

2022 

Ultimo 

Sept. 

2021 

Ultimo 

Sept. 

Skole 78,47 74,49 72,48 

SFO 64,29 71,26 78,68 

Klub 71,48 67,38 65,23 

 

O Udflugter med SFO; skal de ligge i ferien? Eller kan besked 

om udflugterne gives, inden forældre skal melde til/fra 

ferie? 

 

Til næste møde: Medarbejderhenvendelser 

 

Ferniseringen med gavlmaleri var en god dag. 

Sidste årgangs 9. klasse ville gerne have haft længere tid på 

skolen til sidste skoledag. 

18.25 10. Evt.  O  

  


